
Protokół Nr 71/XII/2017
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Miejskiej w Łodzi,
z dnia 27 grudnia 2017 r.

I. Obecność na posiedzeniu:

stan Komisji - 8 radnych

obecnych - 8 radnych

nieobecnych - 0 radnych

oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:

Przewodniczący Komisji radny p. Sylwester Pawłowski.

III. Proponowany porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu 
Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Łodzi oraz utworzenia Centrum Usług 
Wspólnych Oświaty w Łodzi i nadania statutu - druk nr 457/2017.

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 
prowadzonych przez Miasto Łódź - druk nr 458/2017.

3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

V. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia.

Przewodniczący Komisji p. Sylwester Pawłowski powitał radnych, zaproszonych gości i po 
stwierdzeniu quorum (na podstawie podpisów radnych złożonych na liście obecności) otworzył 
posiedzenie Komisji. 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia.

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia.

Ad pkt 1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu 
Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Łodzi oraz utworzenia Centrum Usług Wspólnych 
Oświaty w Łodzi i nadania statutu - druk nr 457/2017.

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka omówiła projekt uchwały.

Pytania i dyskusja.

Radny p. Tomasz Głowacki : czy mówimy o tych szkołach, które mają powstać?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : o tych szkołach, które są już 
powołane uchwałami Rady Miejskiej i zaczną funkcjonować od 1 września 2018 roku.

Radny p. Tomasz Głowacki : czyli, przed ukonstytuowaniem się władz szkoły, chcecie państwo 
wpisać te szkoły do CUWO?



P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Ber enika Bardzka: tak, w pełnym zakresie obsługi 
CUWO. 

Radny p. Tomasz Głowacki : jak to wygląda w przypadku innych szkół podstawowych? One 
miały dowolność czy też były wpisywane bez zasięgania opinii?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : jeśli chodzi o szkoły podstawowe to 
była zasięgana opinia w zakresie obsługi finansowo – księgowej. 

Wpisanie szkół do pełnej obsługi finansowej, prawnej i do wspólnego VAT generuje sposób w jaki 
będą organizowane te nowe szkoły i w jaki sposób będzie zorganizowana praca administracji 
w szkole.

Radny p. Tomasz Głowacki : a gdybyśmy nie podjęli takiej uchwały, to jak ta szkoła byłaby 
organizowana?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : na przykład tworzone byłoby 
stanowisko głównego księgowego.

Radny p. Tomasz Głowacki : czyli państwo uważacie, że wszystkie nowe podmioty powinny 
wchodzić jakby z urzędu do CUWO. 

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : bardzo to ułatwi organizowanie pracy 
takiej szkoły.

Innych pytań nie zadano, głosów w dyskusji nie zabrano.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
likwidacji Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Łodzi oraz utworzenia Centrum 
Usług Wspólnych Oświaty w Łodzi i nadania statutu - druk nr 457/2017.
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Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu 
Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Łodzi oraz utworzenia Centrum Usług Wspólnych 
Oświaty w Łodzi i nadania statutu - druk nr 457/2017.

Ad pkt 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 
prowadzonych przez Miasto Łódź - druk nr 458/2017.

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka omówiła projekt uchwały.

Pytania i dyskusja.

Pytań nie zadano i głosów w dyskusji nie zabrano.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 
przedszkoli prowadzonych przez Miasto Łódź - druk nr 458/2017.

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 
prowadzonych przez Miasto Łódź - druk nr 458/2017.

Ad pkt 3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

Przewodniczący Komisji p. Sylwester Pawłowski poinformował: 

Rada Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 138 przy ul. św Franciszka z Asyżu 53 zwraca się z 
prośbą o utworzenie szkoły jako dwuoddziałowej, wykorzystując do tego celu budynek obecnego 
Gimnazjum nr 38 przy ul. Dubois (DPR-BRM-II.0005.7.146.2017).



Ustalenia. Komisja przekaże pismo do Wydziału Edukacji z prośbą o przygotowanie odpowiedzi, 
która w obiektywny sposób oceniłaby sytuację, jaka ma w tym przypadku miejsce. 

Radny p. Tomasz Głowacki : czy radni będą zapraszani na spotkanie w sprawie budynku na ul. 
Stawowej? Czy są jakieś postanowienia, jakieś propozycje?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : nie ma postanowień ani dot. budynku 
na ul. Stawowej, ani na ul. Dubois, ani żadnej innej ulicy, dlatego że prace mamy na takim etapie, 
że po spotkaniach ze związkami zawodowymi, w mniejszych grupach dot. poszczególnych 
dzielnic, związki poprosiły o jeszcze dodatkowe informacje. Chodziło o ilość dzieci na 
poszczególnych ulicach wchodzących w skład obwodów danych szkół. I to jest na tyle żmudna 
praca, że ulicami przeglądamy obwody szkół i liczymy dzieci na sztuki, zastanawiamy się jak 
zmienić obwody szkół, żeby nie było przeciążenia czy dopełnienia szkół, jakie obserwujemy w tej 
chwili. To nie jest jeszcze ten etap abyśmy mówili o ustaleniach czy decyzji ostatecznej.

Radny p. Tomasz Głowacki : jeśli będzie decyzja o tych spotkaniach to prosiłbym, aby 
członkowie Komisji zostali o niej powiadomieni. 

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka: jeżeli te spotkania będą miały formę 
konsultacji to będzie przekazywana szersza informacja. 

Radny p. Tomasz Głowacki : czy zespół do spraw nowych rejonów powstał? Jeśli tak to, kiedy 
i kto wchodzi w jego skład?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : w skład wchodzą pracownicy 
Wydziału Edukacji z oddziału szkół i przedstawiciele związków zawodowych. W każdym z tych 
zespołów jest przedstawiciel NSZZ Solidarność i ZNP. Zespół powstał na początku października.

Radny p. Tomasz Głowacki kiedy, po jakim czasie może zakończyć pracę?
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P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : myślę, że miesiąc to jest minimum, 
jak nie dłużej. Musimy dokładnie zmapować całe miasto, przedstawić wnioski panu prezydentowi 
i szykować uchwały.

Radna p. Anna Lucińska: czy już macie zgromadzone dane odnośnie zamieszkiwania dzieci 
i młodzieży poszczególnych grup wiekowych na wszystkich ulicach Łodzi? Jeśli tak, to czy takie 
dane moglibyśmy uzyskać?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka: sprawdzimy, jeśli będzie taka 
możliwość to oczywiście przekażemy. 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Małgorzata Bartosiak: kiedy Wydział przewiduje 
procedowanie projektu uchwały w sprawie sieci szkół ponadgimnazjalnych?

P.o. Dyre ktora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka: tak pracujemy, aby na sesji 24 
stycznia 2018 roku procedowana była uchwała o sieci szkół ponadgimnazjalnych i o sieci szkół 
ponadpodstawowych, ponieważ tutaj mamy do przeprocedowania obie sieci, ponieważ w tym 
okresie przejściowym mamy szkoły i ponadgimnazjalne i ponadpodstawowe. W tej chwili 
dokumenty są w opiniowaniu Łódzkiego Kuratora Oświaty po otrzymaniu kompletu opinii 
projekty uchwał zostaną przekazane do procedowania na sesji.

Przewodniczący Komisji p. Sylwester Pawłowski: a co z nowymi obwodami szkół 
podstawowych?

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : nowe obwody szkół podstawowych 
będą wynikiem prac, które w tej chwili trwają w Wydziale. 



Wiceprzewodnicząca Komisji p. Małgorzata Bartosiak: czy byłaby możliwość uzyskania 
informacji ilu obcokrajowców uczy się w łódzkich szkołach? Jakie to są liczby, z podziałem na 
język wiodący.

P.o. Dyrektora Wydziału Edukacji p. Berenika Bardzka : tak, sporo jest takich uczniów.

Więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.

Przewodniczący Komisji p. Sylwester Pawłowski: podziękował za udział w obradach i zamknął
posiedzenie Komisji.

Protokół sporządziła Komisja przyjęła protokół

Anna Czyżykowska Sylwester Pawłowski 

Sekretarz Komisji Przewodniczący Komisji
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